Tsinghua School, Calgary, Alberta

加拿大亚省卡城
    清华双语学校
Telephone: 403-383-6703; Email:  tsinghua.school@yahoo.ca

STUDENT APPLICATION FORM学生入学与课程申请表
	Student Name
	
	Gender
	
	Grade
	

	姓名(in Chinese)
	
	Date of birth
	
	Parents Names
	

	Mailing address
	
	Post code
	

	Phones
	(home)
	(cell)
	(work)
	Campus校区
	

	Email in print

	
	Application date
	


	周末奥数与电脑课程Math & Computer Courses on Saturdays and Sundays, September 2018 – June 2019

	Code
	Courses
	Time  & Dates
	Course fees or rates
	Check to apply

	Math 01
	Math (g1-6) 小学天才数学班
	E1,E2,E3,E4,E5,E6.  Kangaroo math contest ( from g1 to g6) & CEMC (g6)                           

                 1 hour each lesson, 31 hours
	$620/year

$20/hr including textbook
	        
       

	Math 02
	Math (g7-8)  Junior math初中数学加强课程 
	Math Smart class (g7-8) 
                 1 hour each lesson, 31 hours
	$620/year

$20/hr
	        
         NA

	Math 03
	Math (g7-8) Olympic math junior

初中竞赛数学
	Gauss math class (g7/8) 
AMC (g8),  CJHSMC (g9)                                                    

                  2 hour each lesson,  62 hours
	$1360/year

$22/hr 
	       
          

	Math 04
	Math (g9-10) Olympic math junior

初高中竞赛数学
	CJHSMC (g9), Pascal (g9), CIMC (g9)

Galois (g10)                      

                 2 hours each lesson, 62 hours
	$1500/year

$25/hr
	       
          

	Math 05
	Math (g10-12)  High school math
高中数学加强课程
	Math 30/31, AP, IB math class (g10-12) 
AP/IB math exam, diploma exam  

                  2 hour each lesson, 62 hours                                                  
	$1500/year

$25/hr 
	       
          

	Math 06
	Math (g10-12)  Olympic math senior

美加国际高中竞赛数学
	Cayley-Galois math class (g10), 2 hours each

Fermat-Hypatia math class (g11) , CSMC (g12), Euclid (g12), COMC (g12) & CMO (g12), AMC (12), IMO (12)    62 hours
	$1500/year

$25/hr
	       
          

	Computer1
	Computer Programming 1 小学电脑基础课程
	E1,E2,E3,E4,E5,E6.   Computer program               

                1 hour each lesson,  31 hours
	$620/year

$20/hr 
	         
          

	Computer2
	Computer Programming 2中高级电脑竞赛课程
	Computer programming with C++ or Java, and so on & Canadian computing competition 

2 hours each class, 62 hours
	$1500/year
$25/hr
	

	                                                                                                                   总额费用 Total fees =
	
	


· All course fees already include $20 registration fee. Only cheque, cash or email-transfer are acceptable. Please always well keep your receipts for the purpose of tax. 
（请注意：保留好原始收据单,法律规定遗失不可补收据单)
· How to apply and pay? 如何申请付款学费？There are three methods for your choice in below:
· You can email this form and email-transfer your payment and security code to School at: tsinghua.school@yahoo.ca
· You can bring this form and your pay cheque or cash to School campus (到学校前台办理)

· You can mail this form and pay cheque to School mailing address at: 

Tsinghua School, 9 Legacy Landing SE, Calgary, AB T2X2E5
Payment Terms and Conditions

1. All students need to register and pay course fees prior to course study in a classroom at Tsinghua School.
2. Fees should be paid by email-transfer, cash or cheque made payable to “Tsinghua School”. Please write down the names of the student and courses registered on the Memo column. If there is no address and telephone number on the cheque, please write them down on the back of the cheque. Any NSF cheque is subject to a $25 NSF fee for each. Credit cards are not acceptable at the moment.

3. Full Payment prior to course study– Cheque should be dated the date of registration.

4. In a family, the second child can have 5% discount for any courses. 

5. Your student scholarships are non-cashable, and can only be used to pay for your course study in School. If you quit study in School, Tsinghua School has the right to revoke your scholarships awarded. 
6. Course fees are refundable till courses have started and finished three trial lessons. After then, course fees are not refundable. If a student does not come to school because of sick or other personal reasons, School will not refund any fee to him/her. All fees are non-refundable if a student be expelled for violating school discipline.
7. Because of the reasons of school unilaterally (and the student has nothing to do with), resulting in programs to reduce the total number of hours than planned, School will give students the refund part correspondingly.
8. Only Mandarin textbook “Zhong Wen” (not including the textbook of “PinYin”) is covered in the tuition fee for Mandarin course. Students need to purchase their textbooks, tools or referent books if required for all courses.
清华双语学校和奥数电脑学校课程收费方法和规定
1. 所有希望在本校选课学习的学生需要在进入教室课程学习前，填表申请注册课程完成交费，额满为止。
2. 学费请用email-transfer，现金或支票支付，学校不收信用卡。支票抬头请写“Tsinghua School”，在支票左下角备注一栏写上学生注册的年级和中英文姓名。支票若被银行退回，每张退票需付手续费$25。学费可全年一次付清，票面请写上注册当日的日期。
3. 正常申请注册下一年度课程的学生，其申请费，学费和教材费需在注册时一次交齐。
4. 多子女家庭将享有学费优惠减免，同一家庭中从第二个孩子起将享有5%的学费减免。
5. 学生获得学校奖学金的奖券在下一年度交纳学费时作为学费扣抵。如果学生中途退学，获得的奖学金将被撤销。
6. 所有课程在开始后的三周内，可以办理退课， 学校将扣除已上的课时费，注册费（$20）和退学手续费($30), 所有余额将以支票形式返回给学生。家长凭课程学费收据才能办理退课手续。任何课程，开课满三周之后，学校不再办理退课手续。学生因生病或其他个人原因不能到校上课的零星费用，一概不予退还。学期中的插班生将酌情扣减已误课时的学费。学生因违反学校纪律被开除者，所缴费用一概不予退还。
7. 因学校单方面的原因(和学生无关)，造成课程总时数比计划减少的，学校将给学生退还课程总时数减少部分的学费。因灾害，恶劣天气等与学校管理无关也无法控制的原因造成课程损失无法补偿的，原则上学校不予退款赔偿。
8. 除了标准《中文》教科书包在了中文课程学费中以外，其它任何教科书和学习工具包括《拼音》，字典，工具书，数理化教科书和参考书等都不包括在任何课程的学费中，学生需要单列购买。
谢谢您仔细阅读，同意并遵守学校的以上规定！
Participation Waiver:
Every reasonable precaution has been taken to ensure the safety of the events and the participants. I understand that there are inherent physical risks associated with these school activities (Dance, Sports, and Martial art etc.). I, on behalf of myself, my kid(s), my heirs, successors and assigns, assume all risks and hazards incidental to the conduct of these activities, also transportation to and from these activities, and any medical costs that may arise with respect to my participation. I do further hereby release, indemnify and hold blameless Tsinghua School, the employees, sponsors, instructors and supervisors of Tsinghua School. I also have read and agree with the school “Payment Terms and Conditions”.
NAME：                                                       SIGNATURE:                                                          DATE:                                                          

